

主日学家庭反馈单

耶稣的神迹

第4课

耶稣喂饱五千人

写给父母：

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个亲子活动，还有一个简短的祷告。参与以上内容，并和孩子交流，对您和孩子都会非常有益。

所学内容：



今天，孩子们学习到：当耶稣参与我们的生命时，即使一点点，也能带来极大的果效。我们应当谨慎，不要浪费主所赐给我们的一切。通过今天的经文，我们看到，凡寻求主的人，没有一个是空手而回的；凡来到耶稣面前的人，都在属灵和身体上得着满足。（使用经文：马可福音 6:30-44）

牢记神的话语：



“我是生命的粮。” - 约翰福音 6:48

请轮流从圣经中朗读这节经文，然后让孩子合上圣经，尝试背诵。与孩子一起讨论这节经文的含义。



亲子活动建议：

一起讨论神赐给你们家庭的许多祝福。可以具体回想神如何祝福了家庭中的每一位成员，也不要忘记包括神赐给你们的各样恩赐和才能。一起讨论：为什么浪费这些祝福是不合适的。



每日祷告：

亲爱的主，我们感谢祢赐下丰盛的祝福。求祢帮助我们成为忠心的好管家，善用祢所赐的一切，并在向他人传扬祢的爱与恩典时，智慧地使用这些祝福。阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



What We Learned:

Today, the children learned that when Jesus is involved in our lives even a little can go a long way. We should be careful not to waste that which the Lord has given us. In our reading today, we learned that no one who sought the Lord went away empty handed. Jesus filled all who came to Him both spiritually and physically. (Scripture used: Mark 6:30-44)

Words to Remember:



"I am the bread of life." John 6:48 NIV

Take turns reading this verse from your Bible. Have your child close his or her Bible and recite the verse from memory. Discuss the meaning of this verse with your child.



Suggested Parent/Child Activity:

Discuss the many blessings God has provided for your family. Get specific by recalling ways in which God has blessed each member of the family. Do not forget to include things such as the talents God has given you. Discuss why it would be wrong to waste these blessings.



Daily Prayer:

Dear Lord, we thank You for the abundance of blessings You provide. Please let us be good stewards of these blessings and let us use them wisely, as we spread Your message of love and grace to others. Amen.